
 

NIEUWSBRIEF #2 2022
Start van de campagne gemeenteraadsverkiezingen

Wie is… Erik Verweij?
Ik ben Erik Verweij, 46 jaar, getrouwd met Annemieke en vader van 

5 kinderen. Ik werk bij ingenieursbureau SWINN te Gouda als 
projectleider-constructeur voor het ontwerpen van de constructie 
voor gebouwen. Daarnaast ben ik in de Morgensterkerk actief als 
mentor voor tieners en bij de Rehobothschool als MR-lid. 

Ik ben al jaren lid van het CDA. Ieder mens is onderdeel van de 
samenleving en ik vind dit terug bij het CDA: de zorg en liefde voor 
elkaar in een rechtvaardige samenleving en zicht op de toekomst 
voor de volgende generaties. 

In 2001 ben ik komen wonen in Waddinxveen vanuit de dorpse 
steden Woerden (waar ik opgegroeid ben) en Oudewater. 
Waddinxveen is centraal gelegen, zodat werk en familie goed 
bereikbaar zijn. Het is goed wonen en de benodigde voorzieningen 
zijn in de buurt. Mijn kinderen vinden het hier fijn en willen hier niet 
weg. 

De komende vier jaar wil ik mij inzetten voor het omzetten van de 
energietransitie naar een haalbaar en betaalbaar plan voor elke 
inwoner. De energietransitie vertalen van een landelijk beleid naar 
een breed gedragen lokaal beleid is geen gemakkelijke opdracht, 
omdat er heel veel unieke situaties zijn. Maar mijn inzet is om eraan 
bij te dragen dat de inwoners van Waddinxveen gehoord worden en 
hun inbreng terugzien in het te voeren beleid.
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Beste lezers,

In de aanloop naar de naderende verkiezingen voor de Gemeenteraad publiceren wij met enige regelmaat een 
nieuwsbrief. Daarin stellen we de fractieleden van het CDA (deels opnieuw) aan U voor en berichten we over 
campagne-actualiteiten. Reacties en bijdragen worden gewaardeerd! Stuurt U die dan naar: info@waddinxveen.cda.nl 
  
In deze nieuwsbrief stellen wij U voor aan Erik Verweij (oude garde) en Peter Besuijen (nieuwe garde) en vertelt Wout 
Neutel waarom hij na vele jaren graag aan CDA Waddinxveen zijn lijstondersteuning geeft. 
  
U krijgt een blik op de politieke agenda en de agenda van het verkiezingsprogramma. Er spelen belangrijke politieke 
thema’s die invloed hebben op het toekomstig aanzien van Waddinxveen en het loont de moeite om de agenda van de 
Gemeenteraad daarvoor te bekijken (zie de link bij het artikel). 
  
De media zijn geïnteresseerd in politiek Waddinxveen. Zie daarvoor de verwijzingen naar verschillende uitingen. 
  
Veel leesplezier, 
Redactie Nieuwsbrief
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Waddinxveen was ‘een prik in de kaart’. Ruim 30 jaar 
geleden kochten we een heerlijk huis in de Zuidplas en 
inmiddels ben ik wel geworteld. Getrouwd met Karin 
vormen wij tegenwoordig een empty nest. Ik werk voor 
een bank in Brussel en nog voor de zomer breng ik mijn 
werkzaamheden terug tot een paar dagen, zodat ik 
ruim tijd heb voor het CDA. 

Ik was in Waddinxveen penningmeester van het PC-
basisonderwijs (PCO), voorzitter van het Coenecoop 
College en voorzitter van de regionale Alliance 
Française. 

Het ouderwets klinkende, maar toch ultramoderne, 
begrip ‘rentmeesterschap’ (kortweg vertaald naar 
verbondenheid tussen generaties, zorg voor natuur e.d.) 
vat voor mij op een aansprekende manier samen waar 
het CDA voor staat. 

Er zijn genoeg uitdagingen in groeiend Waddinxveen. 
En als lid van de CDA-fractie ga ik die uitdagingen 
graag aan. Uiteraard gaat het om onderwerpen die van 
belang zijn voor inwoners, maar ook voor de 
ondernemers.  Die werken immers voor en in een 
samenleving waarvan hun onderneming deel uitmaakt. 
Ik zet mij graag in voor een goede relatie tussen politiek 
en bedrijfsleven. Daarnaast lever ik graag een bijdrage 
aan een veilig Waddinxveen en zal ik vanuit het CDA 
alert zijn op de gemeentelijke financiën. 
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De lijst wordt geduwd door… Wout Neutel

Mijn naam is Wout Neutel. Ik sta op plek 22 van de 
kandidatenlijst van het CDA. Niet bepaald een verkiesbare 
plaats, en dat is dan ook de bedoeling. Tussen 1992 en 2006 was 
ik gemeenteraadslid voor het CDA. Een aantal jaren daarvan 
was ik fractievoorzitter. Het was een boeiende, maar ook 
drukke periode. Je steekt er veel van op, je leert je woonplaats 
heel goed kennen en je neemt hopelijk de goede besluiten 
voor de nabije en verdere toekomst. De gemeenteraad laat ik 
nu graag aan de kandidaten over die hoger op de lijst staan. 
Daar zit genoeg talent tussen. 

Toch wil ik door mijn kandidaatstelling laten merken dat ik nog 
steeds betrokken ben bij het CDA en het CDA een warm hart 
toedraag. Die betrokkenheid heb ik in de afgelopen jaren laten 
blijken door deelname aan de programmacommissie en de 
kandidaatstellingscommissie en nu dus door weer op de 
kandidatenlijst plaats te nemen. Ik hoop dat we er met z’n allen 
in slagen om een mooi resultaat neer te zetten en dat het CDA 
een heldere en herkenbare bijdrage kan leveren aan de 
Waddinxveense gemeenschap.  

Wie is… Peter Besuijen?
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Wilt u deze nieuwsbrief niet ontvangen? Stuur dan een mail naar 
info@waddinxveen.cda.nl

De komende tijd klinkt de stem van het 
CDA ook op de radio. RTW heeft het 
CDA de mogelijkheid geboden een 
tweetal radiospotjes op te nemen. Tot 
aan de verkiezingen worden de spots 
regelmatig uitgezonden. 

Het kerstreces is achter ons en de 
werkzaamheden van de fractie zijn weer gestart. 
De wekelijkse fractievergaderingen worden nu 
ook bijgewoond (zonder stemgerechtigheid) door 
de nieuwe kandidaten. Tijdens de eerste 
fractievergaderingen werden de agendapunten 
van de Commissievergaderingen behandeld voor 
de commissies die plaatsvinden in de week van 17 
januari.  

Uiteraard leent deze rubriek zich niet voor de 
publicatie van in te nemen standpunten. In de 
toekomst kunnen we ingenomen standpunten 
uiteraard wel motiveren. Een kleine greep uit de 
thema’s: 

• Beheerplan Begraafplaats Thijmhof: dit betreft 
een beheerplan voor de periode 2022 -2026 en 
geeft een beeld op de inkomsten en uitgaven en 
daarmee ook op de ontwikkeling van de 
grafrechten; 

• Onroerendezaakbelastingen. Vaststellen van de 
tarieven voor 2022; 

• Ambitiedocument de Passage, Sleutelkwartier. 
In dit document worden de randvoorwaarden 
voor de ontwikkeling van de Passage 
beschreven. Hoe zou de toekomst van de oudste 
en één van de meest belangrijke straten er uit 
kunnen zien? 

• Stedenbouwkundige visie Noordkade. 

Vergaderstukken van de vergaderingen van de 
commissies en de raad zijn openbaar. Je kunt de 
stukken vinden op de website van de 
gemeenteraad. 
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BEKIJK DE VERGADERSTUKKEN →

De politieke agenda

CDA in de media

Verkiezingsagenda

PCW, CDA en OPW roepen op: ‘Bied 
ondernemers meer perspectief’ 
Lees ‘m hier → 

'Verdozing’ rukt op door online 
bestelwoede: ondernemers in verzet 
tegen giga-distributiecentra 
Lees ‘m hier → 

RTW Wandelgangen met Bastienne 
Prins op dinsdag 11 januari 
Lees ‘m hier →

Nu het kerstreces voorbij is en de nieuwe 
regering een feit is kan de volledige focus naar 
de gemeenteraadsverkiezingen. Komende 
weken gaan we gebruiken om de kandidaten 
aan Waddinxveen te presenteren via onze 
website, sociale media en deze nieuwsbrief. Ook 
worden voorbereidingen getroffen voor het 
organiseren van een politiek café. 
Verkiezingsposters en flyers worden ontworpen; 
kortom er gebeurt achter de schermen een 
hoop, zodat we de in de weken voor de 
verkiezingen kunnen vlammen.  

Ruud Vink, campagneleider

Klik op de link om het artikel te lezen

mailto:info@waddinxveen.cda.nl
https://waddinxveen.raadsinformatie.nl/dashboard
https://www.hartvanwaddinxveen.nl/nieuws/algemeen/23379/pcw-cda-en-opw-roepen-op-bied-ondernemers-meer-perspectief
https://www.ad.nl/gouda/verdozing-rukt-op-door-online-bestelwoede-ondernemers-in-verzet-tegen-giga-distributiecentra~a80076d4/
https://www.rtw.nl/uitzending-gemist-terugluisteren-rtw

